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Under året har vi haft 4 månadsmöte 5 styrelsemöte och ett 
årsmöte. Vi har haft ett extra styrelsemöte på grund av 
planeringen inför Genarpsfestivalen. 

Året har präglats av planering och anordnade av 
Genarpsfestivalen. I augusti anordnades Genarpsfestivalen 
tillsammans med Kulturföreningen. Vid ett tillfälle 
uppskattades besökarantalet till ca 900 personer. Vi har bara 
fått positiv feedback från utställare och besökare.

Under året har vi haft möte och dialog med de styrande 
politikerna Anders Almgren (S) och Rasmus Törnblom (M). 
Under året haft vi bevakat diskussionerna som pågår mellan 
Trafikverket och Lunds kommun för att kommunen ska 
överta de statliga vägarna i byn. 

Därtill har vi haft möten med Folktandvården om deras 
frånvaro i byn. Tyvärr har Folktandvården inte öppnat i år.

Byalaget har även bevakat Genarps frågor i dialogen med 
kommunen vid framtagandet av ny översiktsplan. Bjudit in 
kommunen på månadsmöte för att presentera upplägg och 
deltagit på dialogmöte. 



Under året har vi arbetat med en ny hemsida som vi själva 
kan hantera. Vi kommer enklare kunna uppdatera och hålla 
hemsidan aktuell. 

Arbetet med ett trädäck på andra våningen för utgång från 
festlokal och bibliotek har fortsatt under året. Lunds 
kommun beslutade att inte genomföra detta projekt då det 
skulle bli för kostsamt. 

I slutet av året anordnade vi tillsammans med Genarps 
företagsgrupp och Kyrkan Ljus i Genarp. I samband med 
det ordnade vi återigen påsar med julklappar till barnen. 

Avslutningsvis har vi under året arbetar med att få nya 
medlemmar. Detta genom inlägg på Facebook och sms-
utskick.
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